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IZRAEL: A zajímavě zazvonilo pro Židy. Život je nejlepší scénárista, vždy nabízí takové
příběhy, které by žádný jiný autor nenapsal. Kdo kdy viděl, aby se Židé TAKTO zneuctili?
Nemyslel jsem si to, nehádal jsem. I když je to logické a nevyhnutelné. Poznámka – před
několika lety jsem narazil na  TV program, kde byly popsány problémy Izraele.

Jeden z nich naznačoval rozkol podle náboženských linií. Stále více mladých lidí přestává pracovat,
studuje Tóru a dostává se jim cti a podpory. Upřímně řečeno, takový pád do středověku mě
překvapil. Židé jsou považováni za chytrý národ, ale u nás se schizofrenie šíří jako syfilis ve Francii
bez penicilinu (byla to velmi vtipná historka, doporučuji všem přečíst). Úžasná vládní politika –
nezáleží na tom, že každým rokem roste míra napětí po celém světě, nezáleží na rozvíjející se
ekonomické krizi, nás USA zachrání, takže dovolíme, aby se rozvinuly vnitřní problémy. Bylo to
nesmírně zvláštní. Čím více čistě náboženských osobností ve své zemi máte, tím je to pro vás v éře
vědy a techniky obtížnější. No vážně, pomohou vám davy dobře živených pohodových kněží
mávajících tlustými knihami hodně proti bombám, dronům a silným nevychovaným mužům s
„kalašemi“?

Glosa překl.: Podobně je to i při situaci s neziskovými organizacemi. Čím více mladých nechce
pracovat, tím je jich více v podobných organizacích, nebo jsou nanejvýše ochotni „pracovat“ jako –
zjednodušeně řečeno – administrativní síly. Co pak bude se státem, který bude mít deset ekonomů na
jednoho zemědělce a jednoho pracovníka v reálné výrobě? To není těžké odhadnout.

Ale teď velmi seriózně. S pomocí Hitlera usadili Židé celý svět na peníze a doživotní privilegia pro
sebe. Jen málo lidí si myslí, že pogromy nejsou Židům cizí, to byl normální způsob jednání v raném
středověku. Zbožní Evropané se nemohli, nedej bože, věnovat bankovnictví, a tak tuto práci přenesli
na cizince – Židy. To nebylo nijak zákonem upraveno, byl to hřích, takže Židé získali mnohem větší
zisk. Židovské elity proto nikdy neusilovaly o naturalizaci, jde o ztrátu příjmů. S prací v „šedé“ zóně

https://cz24.news/humanitarni-analyza-izraelska-cerna-labut/


byli vždy spokojeni. Problémy obyčejných Židů, kteří se poctivě věnovali drobným řemeslům, je
netrápili, a tak souhlasili: čas od času evropští králové organizovali pogromy, protože „ti nesprávní“
Židé „šli proti Bohu“. Obyčejní Židé byli obětováni pod rány „osudu“, významní se vyplatili a vše
začalo znovu. Pak ale přišel soudruh Stalin a všechny „maliny“ jim zkazil – vytvořil jim stát. Ale ve
státě jsou pravidla úplně jiná. Musí existovat centrální názor, společné úsilí o jeho realizaci, souhlas
veřejnosti. Tedy něco, co Židé nikdy neměli. Díky Hitlerovi neměli Židé v Izraeli po celou historickou
éru žádné problémy, všem bylo vše jasné – byli obětmi a každý by je měl za všechno odškodnit.
Stejně jako „Chochlastate“. Šikovné PíáR, nejmocnější lobby v USA, hudba hraje, provoz zablácený.
Vyrostlo několik generací, které Židy upřímně litovaly a nekladly zbytečné otázky. Na celou
historickou éru kritika Židů, kromě malicherných a neškodných, úplně zmizela ze světového
diskurzu. Kladení otázek o světovém názoru Židů a jejich činnosti prostě nebylo akceptováno. Židé se
stali ne tak docela národem, stali se symbolem vykoupení, nevinnými oběťmi, svatými mučedníky.

V pedagogice platí pravidlo, zná ho každý učitel – chcete-li vidět pravou tvář člověka, dejte mu moc.

Židé si za poslední desetiletí zvykli, že mohou všechno. A pak dostali příležitost odpovědět v plné
síle. Ano, není pochyb, že 7. října byli zasaženi maximální krutostí a demonstrativností. To právě
proto, aby je vyvedli ze sebe.

Protože to je druhá metoda pedagogiky, jak vidět pravou tvář člověka – urazit ho. (je ještě třetí, ale
nehodí se sem)

Vyveďte člověka z rovnováhy a uvidíte, co si skutečně myslí. A co nám Židé ukázali? Ale to je to
samé, co je napsáno v jejich Tóře.

Židé jsou vyvolený národ a všichni ostatní jsou odpad.

Izrael nyní neprovádí vojenskou, ale represivní operaci. Život jim nabídl, že jim ukáže úplně všechno,
co je možné, protože situace kritická a zdá se, všechno dovoleno.

Víte, mezi ateisty a věřícími je takový dlouhodobý spor – o milosrdenství. Věřící vždy tvrdili a dodnes
tvrdí, že bez Boha je člověk jen krutým zvířetem.

Hmmm? Viděli jsme, jak s výkřiky „Alláh Akbar“ 7. října zabíjeli a zajali „mírumilovné lidi“, lámali
nohy evropských turistů a plivali na jejich mrtvoly. Vidíme, jak hluboce věřící Židé pečlivě umísťují
bombu do uprchlického tábora se slovy „nestarejte se o civilisty, jeden velitel Hamásu je tam
schovaný“.

To je velmi pohodlné – zbavuje to člověka odpovědnosti. My takoví nejsme, řekl nám Bůh. A jen
ateista stojí proti zlu se svým svědomím bok po boku. Ateista nemá na koho přenést zodpovědnost,
nikdo mu neodpustí ani ho neobejme u posledního soudu. S jistotou ví, že pokud je spáchán hřích, je
za něj odpovědný pouze on, člověk. Ne Boží přikázání, ne pokyny Proroka. Jen on a jeho svědomí, v
pusté poušti, kde nejsou žádní svědci, když byly kamery vypnuté a drony přistávaly. Jen on rozhoduje
o tom, co bude dělat, a nikdy nemůže od sebe nic odmáchnout, že řekne „toto je podle Božích
přikázání“. A pokud spáchal zločin, znamená to, že nemá svědomí. Není-li Bůh v duši – vidíme, že
Bůh v duši nepomáhá být milosrdný – ale jen prosté lidské svědomí.

Odbočili jsme. Vraťme se k našim ovečkám. Svět je zvyklý na to, že Židé jsou tak hodní, féroví lidé,
kteří rozhodně nebudou páchat zlo, protože nad nimi stojí Holocaust, nemůžou dělat druhým tu
hrůzu, která se jim stala, to je nemožné, je to proti člověčí podstatě.

Co dělá Izrael?



Vypíná elektřinu a vodu v celém regionu. V pouštních podmínkách, aha.

Kobercové bombardování.

Cílené údery na shromaždění civilistů.

Přípravy pro použití jedovatých plynů.

A celý svět je takový – stop, tak přece nelze! Jak odpovídá Izrael? Nechte mě být, my víme lépe!

A vy otevřte Starý zákon, je tam všechno řečeno. To je jeden z bodů dohody Židů s Bohem – úplně
vyčistit zemi. Pán jim pravidelně nařizoval, aby kompletně vyvraždili obyvatelstvo určité oblasti,
včetně dobytka. Prostudujte si materiál, občané. To je velmi starý vtip – Židé jsou lidé a všichni
ostatní NEJSOU lidé. Nejste pak v rozpacích za utrpení miliard krav, ovcí, koz, kuřat, krůt a
králíků. Protože to NEJSOU lidé, ačkoli s vámi žijí bok po boku. To Židům také nevadí. Velmi mě
naštval Jakov Kedmi, který klidně řekl: „nebyli jsme to my, kdo zabil palestinské děti, byl to Hamas,
kdo je dostal pod palbu“. Celé Rusko teď sedí s vykulenýma očima a říká si, no, rok a půl jsme se
netrefili do domů, mezi kterými si Ukrové postavily palebná stanoviště, střílejí zpět a pomalu
odcházejí, ale tihle … boží vyvolenci … ani se neobtěžují. Ale Jakov Iosifovič se narodil v SSSR.
Sovětská výchova nepomohla, archaické myšlení se tak snadno neodstraní.

Židé během tří týdnů ztratili veškerou svou pověst. Nejsmutnější je pro ně ztráta posvátnosti, kterou
jim obraz nevinných obětí poskytoval. Je velmi zajímavé, jak bude nyní myšlenka holocaustu
zachována. I když soudě podle toho, že židovské děti se už dávno nevozí na některá památná místa,
jejichž návštěva byla dříve povinná, sami Židé začínají toto téma odklánět.

Dnes je to měsíc, kdy celé to hnutí začalo. Nashromáždilo se dostatek informací pro vyvození
předběžných závěrů. Už teď je zcela jasné, že chtějí Izrael poslat do historických archivů. Zahráli jste
si se svým vlastním státem a to stačí, budete zase žít ve všech zemích světa a každý den čekat na
Mesiáše, který vám dá moc nad Zemí a národy. Přežije Izrael tuto válku? Z hlediska ekonomiky ne.
Ve skutečnosti vše závisí na reakci četných sousedů, kteří nejsou vůbec jednotnou frontou a snaží se
jeden druhému hlodat hrdla. Nedivil bych se, kdyby tě Írán vytáhl za pačesy. Spojené státy již jasně
přesunuly svou pozornost na jiného hráče v regionu, nyní mají jediný úkol – jak se slušně stáhnout z
podpory Izraele a odepsat ho. Historie sama pozoruhodně dobře ukazuje, že na světě není nic
trvalého. Byla země a není země. Stává se to.
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